



YOU CALL. WE MOVE.

**M.G. INTERNATIONAL**

SINCE 1891



> LOGISTIC SOLUTIONS > TODAY > FOR THE FUTURE

[www.mgint.de](http://www.mgint.de)

FROM THE HEART OF EUROPE TO THE WORLD



 M.G. INTERNATIONAL

Koblenzer Str. 40 · 57072 Siegen/Germany · Phone +49 271 4093-0 · Fax +49 271 4093-21



## > AUFGESTELLT FÜR DIE ZUKUNFT

Seit Jahrzehnten reagiert die M.G. International Firmengruppe gemeinsam auf die Stimmen ihrer Kunden und deren Märkte und steht im Rahmen Ihrer Kompetenz für Zuverlässigkeit und Vertrauen.

Die zur inhabergeführten Gruppe gehörenden Firmen verfügen über das Know-how für alle Fragen aus dem Bereich kompletter Logistiklösungen.

### **M.G. International Transports GmbH**

steht unverändert für Projekt-Logistik mit Schwerpunkt Nah- und Mittelost mit den Niederlassungen in Jordanien und Irak. Gemeinsam mit Kooperationspartnern besteht ein flächendeckendes Netz im gesamten arabischen Raum, u.a. mit der Drehscheibe in den U.A.E.

### **M.G. International Logistics GmbH**

Hier sind die Bereiche Interkontinentale Verkehre sowie Übersee- und Luftfrachtverkehre inkl. Kontrakt-Logistik gebündelt. Verschiedene Netzwerke und Partnerschaften haben den Ausbau in Richtung Osteuropa vorangetrieben, und die Märkte in Fernost sowie in Südostasien sind nicht nur im Fokus, sondern bereits Bestandteil der operativen Einheit.

### **M.G. International (Holding) GmbH**

ist eine reine Management-Holding und steht für einen reibungslosen administrativen Ablauf. Neben den klassischen Funktionen wie Controlling und Personalmanagement sowie Marketing und Informationstechnologie wird hier die strategische Ausrichtung und die Aufstellung des Business Developments auf zukünftige Märkte und Dienstleistungen geplant. Hier schlägt auch das Herz für das Umweltmanagement und für das gesamte Qualitäts- und Sicherheitsmanagement.

M.G. International ist registrierter IATA-Agent und zertifiziert nach DIN EN ISO 9001:2015 und AEO-F.

## > READY FOR THE FUTURE

For decades, M. G. International group of companies reacts to the voices of their customers and their markets and in the scope of its competence it stands for dependability and trust.

The companies belonging to the owner-operated group have the know-how for all questions in the field of complete logistics solutions.

### **M.G. International Transports GmbH**

is unchanged for project logistics with a focus on near and Middle East with offices in Jordan and Iraq. Together with cooperation partners there is a comprehensive network throughout the Arab world, amongst others with the hub in the U.A.E.

### **M.G. International Logistics GmbH**

Here the divisions intercontinental transport as well as overseas and air cargo traffic including contract logistics are combined. Different networks and partnerships have pushed the development into Eastern Europe and the markets in the Far East and Southeast Asia are not only in the focus, but already part of the operating unit.

### **M.G. International (Holding) GmbH**

is a purely management holding company and stands for a smooth administrative process. Besides the classic functions such as controlling and personnel management as well as marketing and information technology here also the strategic direction and the preparation of business development for future markets and services are planned. This also where we care about environmental management and the entire quality and safety management.

M.G. International is committed to the ISO Certification, AEO-F Certification and operates close to the principles of sustainability including economic, social and environmental impacts of all its operations.



> M.G. INTERNATIONAL

Koblenzer Str. 40 · 57072 Siegen/Germany · Phone +49 271 4093-0 · Fax +49 271 4093-21

> LOGISTIC SOLUTIONS > TODAY > FOR THE FUTURE

www.mgint.de